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Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Dobrá ze dne 21. června 2021 

 

Místo konání: ZŠ Dobrá 

Přítomni: (viz prezenční listina) 

Za zřizovatele školy: Libor Mlčák, Ing. Petr Jursa 

Za zákonné zástupce žáků: Martina Sikorová, Klára Stuchlíková 

Za pedagogy: Mgr. Jiří Nohel, Mgr. Jaroslava Matyskiewiczová 

Hosté: Mgr. Radka Otipková – ŘŠ, Mgr. Michaela Kuboňová - ZŘ 

 

Program jednání:  

 Informace o organizaci a průběhu vzdělávání v době nouzového stavu a během 

distanční výuky. Opatření, komunikace s rodiči. 

 Projednání revize a úpravy ŠVP ZV od 1. 9. 2021 – začlenění nové klíčové 

digitální kompetence a nově pojatého vzdělávacího oboru Informatika 

 Informace k zápisu do prvních tříd pro školní rok 2021/2022. 

 Příprava organizace školního roku 2021/2022. 

 Školní řád pro školní rok 2021/2022 – navržené úpravy. 

 Informace ŘŠ o novinkách ve škole, nové projekty pro školní rok 2021/2022. 

 Informace ŘŠ o plánovaných opravách o hlavních prázdninách. 

 Diskuze, různé. 

 

Závěry, připomínky a náměty: 

 Školská rada projednala úpravy a revizi ŠVP ZV. 

 Školská rada byly informována o navržených úpravách školního řádu pro 

školní rok 2021/2022, který bude projednán v srpnu 2021. 

 Školská rada byla seznámena s průběhem distanční výuky a se zápisem dětí do 

prvního ročníku pro školní rok 2021/2022. 

 

Ředitelka školy informovala členy ŠR o průběhu školního roku 2020/2021, 

uzavření školy, výuce. mimořádných opatřeních a o průběhu testování žáků i 

zaměstnanců školy. 

J. Nohel seznámil členy ŠR o plánovaných opravách a rekonstrukcích o 

hlavních prázdninách. 

Ředitelka školy ještě seznámila členy ŠR s plánovanými akcemi a projekty 

hrazenými z cizích zdrojů. 

 



1233Připomínky z řad rodičů, diskuze: 

 

M. Sikorová: Jak dlouho probíhá jedno testování žáků? 

R. Otipková: Žáky testujeme vždy v pondělí v první vyučovací hodině a trvá zhruba 

20 minut. 

 

L. Mlčák: Jak to bylo s vybavením výpočetní technikou pro děti během distanční 

výuky? 

R. Otipková: Děti měli možnost zapůjčit si pro práci z domova  školní tablety. 

Z celkového počtu 650 žáků školy využilo tuto možnost jen asi 15 dětí. Děti během DV 

fungovaly skvěle, rodiče je vybavili výpočetní technikou a žádné velké problémy 

s přístupem dětí k výpočetní technice a internetu jsme nezaznamenali. 

 

P. Jursa: V souvislosti se změnou osnovy předmětu informatika - bude v příštím 

školním roce vyučovat ve třídách prvního stupně jen jeden kantor, včetně 

informatiky, na kterou budou kladeny vyšší nároky? Jak tomu bylo dřív, že na prvním 

stupni si kantor odučil vše?  

R. Otipková: Už tomu tak není. Na 1. stupni už delší dobu kombinujeme více 

učitelů, například informatiku často učí aprobovaný informatik.  

 

L. Mlčák: Kolik prvňáčků z okolních obcí nastoupí v příštím roce do prvních tříd? 

R. Otipková: Záměrem bylo přijmout 65 dětí, což odpovídalo počtu prvňáčků všech 

spádových obcí. Zřizovatel školy má uzavřenou spádovost pro nástup dětí do 1. třídy 

s Pazdernou a Horními Domaslavicemi. Z Pazderné k nám jdou 4 žáci, z Horních 

Domaslavic 14 žáků. Během zápisu bylo letos uděleno celkem 13 odkladů, což bylo 

důvodem přijetí všech žádostí nespádových dětí, kterých je 20. V příštím školním 

roce nastoupí 63 žáků do 3 tříd. 

 

L. Mlčák: Jak to vypadá se starou školou? Daly by se využít prostory? 

R. Otipková, J. Nohel: Uvažujeme o tom, je to v dlouhodobém plánu, ale budova 

se musí nejdříve opravit (výměna střechy, kanalizace, vlhkost). Do budoucna bychom 

chtěli využít prostor staré školy pro aktivity školní družiny, odborných učeben i 

kmenových tříd. Vše je ale v gesci zřizovatele. 

 

L. Mlčák: Jak letos uspěli žáci 9. ročníků u přijímacích zkoušek? 



R. Otipková: Oproti minulým rokům jsme řešili více přihlášek do 2. kola 

přijímacích zkoušek. V tuto chvíli jsou již všichni žáci již přijati. V letošním roce se 

hlásilo na gymnázia méně žáků než v minulosti. 

 

 

V Dobré, dne 21. června 2021 

Zapsal: Mgr. Jiří Nohel 


